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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Miért ragaszkodik foggal-körömmel az SZDSZ holdudvarát kiszolgálva a Kormány a z
előző rendszer által elő idézett, szégyenteljes állapotok fenntartásához, amelyek a Fert ő -
tó teljes tönkretételéhez és egyes magánembereknek a Magyar Állam kárára történ ő
meggazdagodásához vezetnek? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2011 . november 2 . napján kelt, K/4687/1 irományszámú, a Fertő-tó nádasaival kapcsolato s
írásbeli kérdésemre adott válaszában foglaltakkal kapcsolatosan az alábbiakban kérném Önt ő l
a megyémben élő emberek nevében szíves segítségét .

Ezúton kérem szíves tájékoztatását azzal kapcsolatosan, hogy Tisztelt Miniszter Úr meddi g
szeretne még várni a konkrét, kézzelfogható lépések megtételével? Addig, amíg az össze s
eddig nádaratásból élő helyi kisvállalkozó kénytelen lesz korábbi mesterségével felhagyni, é s
a munkanélküliek számát fogja gyarapítani? Addig, amíg a korábbi döntéshozók által
elhibázottan végrehajtott rablóprivatizációban rejlő anyagi lehetőségeket kiaknázták már
annyira, hogy az érintettek anyagi biztonságát az állam kárára teljes körűen életük végéig
biztosították? Addig, amíg a learatatlan nád miatti ökológiai károsodás visszafordíthatatlann á
válik?



Akkor, amikor Önök az Alaptörvényben és sarkalatos törvényekben egyaránt a nemzet i
vagyon védelméről beszélnek, hogyan hagyhatják, hogy a gyakorlatban a jelenleg is már
hatályos szigorú versenyeztetési kötelezettséghez képest egy többségi magántulajdonban áll ó
gazdasági társaság ingyenes örökös dologi jogot gyakoroljon állami tulajdonban lév ő
termőföld művelési ágú területeken?

Nyilvánvaló, hogy a Zrt .-nek nem célja a jó gazda gondosságával fenntartani és megőrizni
nemzeti kincseinket, egyetlen cél lebeg a szeme előtt, az évi hektáronként 61 Euro összegű
területalapú támogatás bezsebelése és magáncélra való felhasználása. Az állami
költségvetésből úgy látszik, ez az összeg nem hiányzik .

Válaszában arról tájékoztatott, hogy a területi igazgatási szervek a továbbiakban is keresik a
megoldást a Magyar Állam számára kedvez őtlen jogi helyzet orvoslására.

Ezúton kérem a Tisztelt Minisztériumot, hogy mint az érintett területi igazgatási szervek
felettes szerve szíveskedjék a szerveket felszólítani, hogy a tárgyi, 1975 . évben kötött
megállapodást szíveskedjenek polgári úton bíróság el őtt semmisségi, érvénytelenségi, vag y
egyéb okokra hivatkozással megtámadni .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . december 9 .

Tisztelettel :
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